
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 .

évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a

Honvédelmi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez .

„A nemes cél szentesíti a drága eszközt? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Úr !

A bevándorlás okozta válsághelyzet megfékezése közös érdekünk, a Jobbik ellenzéki pártkén t
is megadott minden olyan támogatást, ami a honfitársaink megvédéséhez szükséges . Amikor a
kormány úgy döntött, hogy kerítés kiépítésével kívánja az ország határait megvédeni, m i

azonnal jeleztük, hogy megfelelő élőerő nélkül ez nem fog menni, és indítványoztuk a

megszüntetett önálló határőrség újrafelállítását is . Tudjuk, hogy egy rég nem látot t

válsághelyzet kezelés nem egyszerű feladat. Egyrészrő l gyors és határozott fellépés kíván ,

másrészről viszont költségeknek sem szabad irreális és indokolatlan mértékben elszaladniuk .

A kerítés építésének feladatát a Magyar Honvédség katonái látták el, de a sajtóhírek szerint a

munkába közfoglalkoztatottakat is bevonták, főleg a különösebb képzettséget nem igénylő
feladatokra . A Fidesz frakció szóviv ője augusztus elején azt nyilatkozta, hogy az építé s

közvetlen költsége nem lépi majd át a 3 milliárd forintot, kés őbb 11 milliárd, sőt 20 milliárd
forintos költség is felmerült a munkálatokkal kapcsolatban. A sajtóhírekben felbukkant a

Honvédelmi Minisztérium Elektronikai, Logisztikai és Vagyonkezel ő Zrt. (HM EI Zrt.) ,
amely 2 milliárd forintos megbízást kapott a kerítésépítés munkálatainak segítésére. Erre még
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önmagában nem is kapnánk fel a fejünket, azonban az az információ is megjelent, hogy a H M
EI Zrt . bruttó 10 795 Ft/óradíjat számolt fel kerítésdrótfonatok rögzítéséért, 24 130 Ft/óradíja t
a szárhúzóval történ ő bozótirtásért, és a gépekkel végzett munkák óradíjai a 100 ezer forinto t
is túllépték. Ezek az összegek a honvédségi fizetések, és pláne a toborzott közmunkáso k
bérének tükrében teljességgel érthetetlenek.

Tudatában vagyunk, hogy jelenlegi bevándorlási helyzet megfékezésére a miniszterelnök a
gyorsaságot tette a legfontosabb szemponttá, de a felelős honatyáknak az apróbb részletekre i s
figyelniük kell . Illene például az is tudnunk, hogy végül is ki rendelte meg a dupla kerítést a
déli határon, vagy, hogy a védelmi beruházás során pontosan mire és mennyi pénzt költött e l
eddig az állam .

Fentiekre tekintettel kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy hol is tartunk összegszer űen a
kerítésépítés, és egyéb, a bevándorlás megfékezését érint ő védelmi beruházások terén?

Igazak-e a sajtóban megjelent összegek, amik a HM EI Zrt. által elszámolt óradíjakra
vonatkoznak?

Amennyiben igazak a sajtóhírek, mivel magyarázza a honvédségi bérek és a HM EI Zrt . által
elszámolt összegek közötti jelentős, valamint egy közmunkás béréhez hasonlítva több, min t
harmincötszörös eltérést?

S végezetül kérdezem, tervezi-e a Tisztelt Miniszter Ur egy átfogó vizsgálat elrendelését az
ügyben?

Budapest, 2015 . október 14 .

Tisztelettel várom válaszát,

dr. Staudt Gábo r
Jobbik


	page 1
	page 2

